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Obec Tibava, Tibava 131, 073 01 Sobrance 
 

 

 

 

Z Á P I S N I C A 
ZO ZASADNUTIA OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA KONANÉHO  

DŇA 20.12.2023 o 16.30 HOD. 

na Obecnom úrade v Tibave – malá sála 

 

 

 

PRÍTOMNÍ : 

 

 

STAROSTA OBCE:   Marián Čuhanič 

 

 

POSLANCI:  Mgr. Šulganová Barbora, Marcin Marián, Kudelás Peter,  

 Lukačko Marcel, Mgr. Bilohlávek Dávid, Mgr. Kasič Marek, Viňanská 

Marcela 

 

HLAVNÝ KONTROLÓR OBCE TIBAVA (HKO):  Majoroš Jaroslav 

  

ZAPISOVATEĽ ZÁPISNICE:  Bc. Monika Lukačková          

 

         

 

1. Otvorenie 
Zasadnutie zo dňa 20.12.2023 otvoril a viedol starosta Marián Čuhanič. V úvode starosta obce 

privítal všetkých prítomných poslancov. Na zasadnutí boli prítomní spočiatku 6 zo 7 poslancov, 

preto bolo konštatované, že obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Poslanec Peter Kudelás sa 

ospravedlnil za meškanie z dôvodu pracovných povinností. 

 

 

2. Schválenie programu rokovania 
Starosta obce predniesol návrh programu zasadnutia OZ podľa pozvánky, ktorá bola riadne 

vyvesená na úradnej tabuli obce.  

O doplnenie do programu OZ požiadal : 

HKO Jaroslav Majoroš – stanovisko kontrolóra obce k návrhu rozpočtu obce  

Všetci prítomní poslanci schválili program  Obecného zastupiteľstva konaného 20.12.2023 

s doplnením. 

ZA: 6 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

 

 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
Zapisovateľkou bola určená Bc. Monika Lukačková a za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: 

Marcel Lukačko a Marcela Viňanská. 



Strana | 2  

 

 

4. Stanovisko kontrolóra obce k návrhu rozpočtu obce na rok 2024  : 
Starosta obce prečítal odborné stanovisko kontrolóra obce k návrhu rozpočtu obce na rok 2024, 

podľa ktorého HKO odporúčal OZ v Tibave schváliť návrh rozpočtu obce na rok 2024. 

Všetci prítomní poslanci berú na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu 

rozpočtu na rok 2024. 

 

5. Návrh rozpočtu obce na rok 2024 
Starosta obce predniesol poslancom zmeny a požadované informácie k rozpočtu obce – čerpanie 

všeobecný a špeciálny účet. Starosta ďalej informuje, že obec obdržala v pondelok nenávratný 

finančný príspevok vo výške 10 400 € - Riešenie migračných výziev v obci Tibava od MIRRI 

a taktiež, že obci bolo doručené avízo o poskytnutí dotácie zo štátneho rozpočtu vo výške 5 507 € 

v súvislosti pokrytia výdavkov súvisiacich s negatívnymi dôsledkami inflácie. 

HKO Jaroslav Majoroš upozornil, že finančnú dotáciu pre FK Tibava vo výške 3000€  (Uznesenie 

z OZ 13.12.2023) je potrebné zahrnúť do rozpočtového opatrenia a rozpočtu na rok 2023, nie do 

návrhu rozpočtu na rok 2024. Faktúry je potrebné vyplatiť ešte v tomto roku.   

Poslanci diskutovali o momentálnych výzvach na chodníky. Starosta obce ich informoval,  že 

momentálna výzva je iba do výšky 50 000 €, čo nepostačuje na chodníky ku Táni. V tejto hodnote 

je možné vyhotoviť iba uličku.  

Poslanec Mgr. Marek Kasič mal otázku na vývoz komunálneho odpadu v roku 2024. Konkrétne sa 

pýtal, či budú pokryté všetky náklady obce za vývoz odpadu z daní. Poslanci diskutovali a zhodli 

sa, že v budúcnosti je potrebné zmeniť systém vývozu odpadu v obci. 

Všetci prítomní poslanci schvaľujú  

A) doplnenie do rozpočtového opatrenie 1/2023 položku 3 000 €, schválených Uznesením č. 

41/2023 - úprava – vyrovnanie terénu na ihrisku v Tibave. 

B) rozpočtové opatrenie 1/2023 po úprave. 

ZA: 7 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

 

Všetci prítomní poslanci schvaľujú návrh rozpočtu na rok 2024 

ZA: 7 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

 

 

6. Návrh Rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva v Tibave 
Starosta dal slovo poslancom a ich pripomienkam k návrhu rokovacieho poriadku obecného 

zastupiteľstva, ktorý bol poslancom riadne zaslaný k naštudovaniu. Obec neobdržala žiadne 

pripomienky v stanovej lehote. 

Poslanec Mgr. Dávid Bilohlávek mal návrh na zmenu v čl. 8 ods.4. Navrhoval zmeniť dobu 

overenia zápisnice, keďže 3 dni sú príliš málo. Po diskusií sa poslanci dohodli na zmene v čl. 8 

odst.1  - vyhotoviť zápisnicu do 14 pracovných dní od konania zasadnutia a v čl. 8 ods. 4 - Overenie 

zápisnice vykonajú určení overovatelia po odoslaní zapisovateľom, v dobe do 10 pracovných dni. 

Čl. 4 ods. 18 bude vymazaný a do rokovacieho poriadku bude zahrnutý i zvukový záznam z OZ, 

ktorý bude slúžiť výhradne na overenie zápisnice a uchovávaný bude na OcÚ v Tibave. 

Všetci poslanci (7 poslanci) schvaľujú  

 A) zmeny v návrhu Rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva : 

- Čl. 8 ods.1. Z každého zasadnutia OZ sa vyhotovuje zápisnica v písomnej podobe (ďalej len 

„zápisnica“) a zvukový záznam, a to najneskôr do 14 pracovných dní od konania zasadnutia. 

- Čl. 8 ods.4. Overenie zápisnice vykonajú určení overovatelia po odoslaní zapisovateľom, v dobe 

do 10 pracovných dni. Ak majú overovatelia výhrady alebo doplnky k zneniu zápisnice, podpíšu 
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zápisnicu s uvedením slov „s výhradou v prílohe“ a svoju výhradu pripoja k zápisnici. Ak 

overovatelia z akéhokoľvek dôvodu nedodržia termín v prvej vete tohto odseku, zápisnica sa 

považuje uplynutím tohto termínu za overenú bez výhrad. 

- VYMAZAŤ Čl. 4 ods.18. Dĺžka rečníckeho času v rozprave je 5 minút, pričom jednému rečníkovi 

sa udelí slovo spravidla raz, a to v závislosti od časových možností v rámci rokovania. 

- Doplniť odst. Z každého zasadnutia OZ sa vyhotovuje zvukový záznam, ktorý bude slúžiť na 

overenie zápisnice a archivovaný bude na obecnom úrade. 

B) návrh Rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva po úprave. 

ZA: 7 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

 

7. Inventarizačná komisia  
Starosta obce navrhol inventarizačnú komisiu v tomto zložení : 

Vedúci - starosta obce Marián Čuhanič  

Člen - zamestnanec obce - Michal Varga 

Člen za MŠ-  Monika Kuliková 

Člen zástupca OZ – ? 

Poslanci navrhli za člena inventarizačnej komisie ako zástupcu za OZ Marcelu Viňanskú. 

  

Všetci prítomní poslanci menujú do inventarizačnej komisie : Mariána Čuhaniča (starosta ), 

Moniku Kulikovu, Michala Vargu, Marcelu Viňansku. 

 
Na záver ešte starosta obce oboznámil poslancov o nainštalovanej kamere na križovatke v Tibave 

a to Košickým samosprávnym krajom z dôvodu prieskumu. KSK a obec Tibava podpísali dohodu 

na základe, ktorej bude KSK preplácať náklady za energiu vo výške 50€ mesačne.  

 

Starosta obce sa poďakoval všetkým prítomným za účasť na zasadnutí OZ. 

 

 

Zapisovateľka:  Bc. Monika Lukačková     …...............................  

 

 

 

        …............................................    

                       Marián Čuhanič 

         starosta obce 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice     Marcela Viňanská                   …............................. 

 

                       Marcel Lukačko                     ..…........................... 


